
 

BRM.0012.2.12.2022           

 

Protokół nr 38/2022 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 13 grudnia 2022 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 

 
 

Czas trwania posiedzenia 13.00 – 13.20 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska            – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak – Zastępca Przewodniczącej Komisji 

3. Maciej Basiński  – Członek Komisji 

4. Ewa Podogrodzka – Członek Komisji 

 

Na posiedzenie Komisji spóźnił się: radny Jacek Tarczewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia. 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

 Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po sprawdzeniu 

obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 37/2022 z posiedzenia Komisji. 

4. Rozwój monitoringu miejskiego w strefie uzdrowiskowej. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 37/2022 z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 37/2022 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Rozwój monitoringu miejskiego w strefie uzdrowiskowej. 
 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Przedstawił materiał: Rozwój monitoringu miejskiego w strefie uzdrowiskowej.  
 

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Na skraju parku solankowego przy ulicy Wierzbińskiego jest przejście dla pieszych w kierunku 

Rąbina. W tym miejscu nadal występuje niebezpieczeństwo ze strony rowerzystów. Należałoby 

rozważyć tam posadowienie kamery. W godzinach wczesnorannych, wieczornych i trudnych 

warunkach atmosferycznych jest tam bardzo niebezpiecznie. Jak będzie kamera, rowerzysta będzie 

czuł się pod kontrolą. 

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Czy to przejście rowerowe w ciągu ścieżki rowerowej? 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Jest ścieżka rowerowa, ale przejście nie ma ścieżki rowerowej.  

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Wjeżdżając na teren parku przy giełdzie, od strony Zakładu Robót Publicznych i jeżeli nie ma 

znaku, który informuje, że jest koniec ciężki rowerowej?  

    

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Jest koniec ścieżki i jest tylko przejście dla pieszych.  

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Jeżeli nie ma znaku, mówiącego że jest koniec śnieżki rowerowej, wówczas rowerzyści mają 

pierwszeństwo i nie muszą schodzić z roweru. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Dla kierowcy musi być znak, że jest przejście dla pieszych i przejazd dla rowerów. Tutaj tego znaku 

nie ma. Na kolejnym skrzyżowaniu w kierunku Rąbina, skręca się w ulicę Piłsudskiego i w prawo 

jest zjazd do uzdrowiska i tam też rowerzyści wykonują „dziwne ruchy”. Raz jest uczestnikiem 

chodnika a raz ulicy. Jeżeli nie będzie wszędzie ścieżek rowerowych, które są zgodne ze znakami to 

będzie niebezpieczeństwo.    

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Nie jestem pewna, czy tam jest koniec ścieżki. 

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Jest koniec. Część rowerzystów schodzi z roweru.  

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Jeżeli faktycznie w tym miejscu jest zakończona ścieżka rowerowa, rozważyć trzeba jakiś inny 

sposób zabezpieczenia tego przejścia. Jakieś barierki, aby zmusić rowerzystę do zejścia z roweru.  
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Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Na ulicy Wilkońskiego, Narutowicza jeżdżą jak szaleni rowerzyści, czy taki rowerzysta nie 

powinien mieć jakiegoś dzwonka, aby zakomunikować że nadjeżdża?  

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Zmieniła się ustawa o środkach transportu osobistego np. rower, hulajnoga i przepis jest 

jednoznaczny,  jeżeli rowerzysta porusza się poza obszarem wyznaczony - ścieżka rowerowa, to 

taka osoba może się poruszać, ale pod jednym warunkiem, że dostosuje swoją prędkość do 

maksymalnej przędności z jaką porusza się pieszy. Po przekroczeniu tej przędności podlega 

odpowiedzialności karnej za wykroczenie. Udało nam się już kilka takich osób złapać na ulicy 

Królowej Jadwigi czy w Solankach.  

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Moja sugestia jest taka, aby w naszym miesięczniku poświęcić miejsce i wskazać przepisy o ruchu 

drogowym. Przypominać pieszym, rowerzystom przepisy. Rowerzyści nie korzystają ze ścieżek 

rowerowych,  jeżdżą jak im wygodnie.      

 

Marcin Ratajczak – Komendant Straży Miejskiej Inowrocławia: 

Przygotujemy taką informację dla rowerzystów, jakie mają prawa i obowiązki. Najlepiej będzie jak 

taka informacja ukarze się w okolicach kwietnia. Teraz jest okres zimowy.   

 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji poinformowała, że zostało wystosowane pismo do pani 

Naczelnik Wydziału Dróg i Transport w sprawie zwiększenia miejsc parkingowych przy dworcu 

PKP.    

    

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

                                                                                                    Przewodnicząca  

Komisji Uzdrowiskowej 

 

       /-/ Ewa Kempska 

 

 

 
protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


